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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde

Dato: 28/9-2023, kl. 17.00-19.00
Mødeleder:
Bestyrelsesformanden

Deltagere: Mads, Mette, Asger, Remy, Flemming, Ann,
Fraværende: Louise,

Dagsorden
Hvad handler punktet om, er der
særlige ansvarlige, gæster og er det
til orientering (O), drøftelse (D) eller
beslutning (B)

Tid
Estimere
t tid til
punktet

Referat
Opsummering af orienteringen/drøftelsen,
konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig
og evt. deadline.

Formidlin
g
Til hvem, af
hvem og
hvordan?

1. Godkendelse af dagsorden
(B)

17.00
5 min

Afbud fra elevrådet
Punkt 6 *fra august
Godkendt

2. Godkendelse af referat (B) 17.05
5 min.

Godkendt

3. Elevråd (O) 17.10
10 min.

Formand og næstformand valgt: Robin VB og
Bina fra 6. klasse. De har været til fælles dag
med RKE d.d. Elevrådet har endnu ikke lagt sig
fast på dette års indsatsområde.

4. Orientering (O+D) fra
skoleledelsen og
formanden

17.20
20 min.

Aktivitetsdag udskudt til foråret pga for få
tilmeldte.
Skolebestyrelsesvalg. Der er fire, der har
henvendt sig, som gerne stiller op - der skal
bruges tre samt en suppleant, og de findes ved
afstemning.Der skal findes én repræsentant,
der er på valg til næste sommer og to der først
er på valg om 2,5 år. Flemming undersøger om
vi gennem dialog kan fordele pladserne - hvis
det ikke er muligt, vil der blive sat afstemning
op.
Sauna. Der er kommet en henvendelse igen
vedr. sauna. Forslaget lægger sig op af den
første henvendelse ift placering. Spændende
projekt og der kunne være gode muligheder.
Vores bekymring går på vedligeholdelse,
økonomi, vedligeholdelse og muligheden for
adgang - alt sammen en lidt svær størrelse.
Vores anbefaling er, at det tænkes ind i
multihus-projektet/aktivitetshuset.
Budget 24-27
I mandags blev vi orienteret om budgetforliget.
På skoleområdet er det blandt andet
elevvariable udgifter, forældrebetaling og
ledelsestildeling, der skal spares på.

Medarbejder-orientering
Kirsten har afholdt 40-års jubilæum. Mads
repræsenterede bestyrelsen og havde gave
med.
Camilla er i virksomhedspraktik 8 timer om
ugen på kontoret (som skolesekretær). Vi
afklarer hendes arbejdsevne og giver hende en
chance. Hun gør det rigtig godt.
Der bliver slået en stilling op i SFO1 på 22
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timer. Er der nogen der vil være med i
ansættelsesudvalget - giv besked til Flemming.

Afgangskarakterer
Der har lige været skrevet pressemeddelsese -
sommerens afgangsresultater er faldet drastisk
sammenlignet med året før.

Høstfest Skolehavesæsonen blev afsluttet
onsdag med en høstfest, hvor der blev serveret
græskarsuppe.

Høring om skoleferieplan
5. Skærm i SFO 2 –

henvendelse 3. klasse (D)
17.40
45 min.

Der har været afholdt dialogmøde - 17 us af 25
børn var repræsenteret.
På mødet fremlagde Flemming hvad
bevæggrundene for at have fri skærm i SFO2.
Det var en enig forældregruppe, der gav
tydeligt udtryk for, at de ønsker en ændring i
SFO2 ift skærm - fordi de er bekymrede for
hvordan/hvor meget skærm skal fylde.
Forældregruppen peger ikke på en 100%
skærmfri SFO, men snarere en justering.

Drøftelse: Børns vilkår er kommet med
anbefaling til fagprofessionelle i SFO/klub for
9-12 årige. Der kan kigges på de anbefalinger,
når der laves aktiviteter hvor skærm indgår, og
rammerne skal justeres.
Fokus på alt det vi gerne vil - og ikke dét vi ikke
må. Vi vil gerne fællesskabet og nærvær fx.

Vi skal overveje overgangen fra nuværende
ordning til en evt. justering. Skal det være
justeringer der gælder alle? Hvornår skal der
laves justeringer?

Ann og Flemming formulerer nogle rammer
med udgangspunkt i tilbagemeldingen og
inviterer 3A kontaktforældre ind til en snak.
Efterfølgende skal der kommunikeres ud til alle
forældre.

Vi kan overveje om vi i Bestyrelsen skal skrive
skærm helt ud af princippet for SFO på sigt.

6. Vikarforbrug (sidste
skoleår) fra august (O)

18.25
10 min.

Det har været forsøgt at dække vikartimer
internt. På fremtidige overblik ønskes det
udregnet i procent også. Vi vil gerne se det én
gang i kvartalet. Fint overblik.
Vi ligger fortsat lavt sammenlignet med andre
folkeskoler i kommunen.

7. Principper – gennemsyn
(B)

18.35
10 min.

Målsætningerne i nuværende principper er ikke
formuleret så det er nemt for bestyrelsen at
føre tilsyn.
Der er syv principper, som kræves i folder fra
skole & forældre (2016). Lige nu går Flemming
og Ann på jagt efter det princip der hedder
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“undervisningens organisering”, da dette
principper ikke er på hjemmesiden.

8. Årshjul (D) 18.45
10 min.

Vi laver en rul med principper, så der justeres
tre af gangen.
Årsberetningen følger skoleåret og skal ligge
enten i juni eller august. Skal vi gøre det ift et
kontaktforældremøde/fælles forældremøde for
alle? Det skal overvejes (for at skabe øget
transparens).
Mads opdaterer tidligere årshjul og sender ud.

9. Eventuelt (O) 18.55
5 min.

Ferieplan - høring i oktober. Vi laver ikke et
svar.
En kort gennemgang af professionel kapital.

evt. punkter til næste gang


